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Vraagnummer: S- 462 (19int05022) 
 
Datum indiening: 25 november 2019 
 
Onderwerp:  Snelheidsreductie op snelwegen regio Arnhem Nijmegen 
 
Naam indiener: Elbert Elbers 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
De gemeenten in de regio Arnhem Nijmegen hebben per brief van 8 november 2019  
een dringend beroep gedaan op de Minister van Infrastructuur en Waterstaat, mevrouw  
C. van Nieuwenhuizen, om de snelheid op de rijkswegen A12, A15, A50 en A73 in de regio 
Arnhem Nijmegen nu te verlagen naar 100 km per uur. 
 
De reden voor dit verzoek is dat de noodzaak tot woningbouw in onze regio dermate groot 
en acuut is, dat er geen dag langer gewacht kan worden. Het verlagen van de snelheid is 
een maatregel, die snel in te voeren is. En met deze maatregel kunnen de erg benodigde 
bouwactiviteiten in onze regio worden vlot getrokken. 
 
Het verlagen van de snelheid heeft meerdere voordelen: 

 1. het verbetert de luchtkwaliteit voor de inwoners; 
 2. het zorgt voor minder geluidsoverlast bij inwoners die op korte afstand van de wegen wo-
nen; 
 3. een lagere snelheid is aantoonbaar beter voor de verkeersveiligheid; 
 4. het verlagen van de snelheid draagt bij aan een betere doorstroming en bereikbaarheid 
van de regio. 

 
De regio Arnhem Nijmegen bestaat uit achttien gemeenten. De brief aan de Minister is ver-
zonden namens de portefeuillehouders verkeer en vervoer van 14 regio-gemeente. Alleen de 
gemeenten Arnhem, Druten, Rozendaal én Overbetuwe hebben dat niet gedaan. 
 
De gemeenteraad op 12 november j.l. een motie ‘stikstof is een probleem van ons allemaal’ 
heeft aangenomen. De raad het college in deze motie heeft verzocht om er bij de ministers 
van LNV, EZ, Defensie, I en W en bij Gedeputeerde Staten van de provincie Gelderland op 
aan te dringen er alles aan te doen om te komen tot een samenhangend pakket maatregelen 
waarin alle betrokken partijen een gezamenlijke inspanning leveren om tot de gewenste re-
ductie van stikstofuitstoot te komen.  
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 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 



 

 

 
 
Onze vragen. 
  
1. Klopt het dat de gemeente Overbetuwe de brief aan de Minister van Infrastructuur en Wa-
terstaat van 8 november 2019, met een dringend beroep om de snelheid op de rijkswegen te 
verlagen naar 100 km per uur, niet heeft ondertekend ?; 
 
2. Zo ja, wat is/zijn hiervan de reden(en) ? 
 
3. Is het verzoek aan de Minister besproken binnen het college ? 
 
4. Zo ja, wat is de beslissing van het college en waar is deze terug te vinden met onderlig-
gende informatie? 
Zo nee, waarom is dit niet besproken, gelet op het grote belang om de woningbouw in de 
regio (weer) op gang te krijgen ? 
  
5. Hoe verhoudt het (mogelijk) standpunt van de portefeuillehouder om niet te tekenen zich 
tot het zijn van een coöperatieve partner in de regio ? 
 
6. Onderschrijft het college de genoemde voordelen bij het verlagen van de snelheid op de 
rijkswegen ? En zo nee, welke reden(en) heeft u hiervoor. 
 
7. Is het college bereid om dit soort beslissingen voortaan met de raad te bespreken, bij-
voorbeeld bij het agendapunt ‘verbonden partijen’ ? 
 
8. Op welke wijze is het college van plan uitvoering te geven aan de motie ‘stikstof is een 
probleem van ons allemaal’ ? 
 
9. Is het college van mening, dat een weigering om een gezamenlijke brief te ondertekenen 
vanuit de regio Arnhem Nijmegen met het verzoek om de snelheid op de rijkswegen te verla-
gen naar 100 km per uur, een goede uitvoering is van een door de raad aangenomen motie 
? 
 
10. Zo ja, wat denkt u hiermee te bereiken. Zo nee, op welke wijze draagt deze weigering bij 
aan het vlot trekken van de noodzakelijke woningbouw in onze regio en gemeente ? 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Elbert Elbers, PvdA. 
 
 
 
bijlage 1: brief portefeuillehouders verkeer en vervoer regio Arnhem Nijmegen 
 
 
bijlage 2: artikel Omroep Gelderland 

 
https://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2430638/Arnhemse-VVD-wethouder-tekent-niet-
voor-rotmaatregel 
 
bijlage 3: motie ‘stikstof is een probleem van ons allemaal’. 
 

https://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2430638/Arnhemse-VVD-wethouder-tekent-niet-voor-rotmaatregel
https://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2430638/Arnhemse-VVD-wethouder-tekent-niet-voor-rotmaatregel


 

 

https://portal.ibabs.eu/Document/DownloadAgendaItemDocument/1abd39dd-cefa-4bb8-
b9a3-540d6ed27b2a/4c5646e6-550f-4f57-844d-92cc94ab6eb1 
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